



Issue June 12th 2013



**HELVETIC  
TRUST**

Family Office & Asset Management

## Bis Herbst stärker

«Ein Beispiel für die derzeitige Nervosität an den Aktienmärkten gab's am Freitag. Die US-Arbeitsmarktdaten werden jeweils mit Spannung erwartet. Diesen Monat war die Anzahl der neu geschaffenen Stellen gegenüber dem Vormonat besonders wichtig. Das Fed orientiert sich bei seinem Entscheid über die Weiterführung des Quantitative Easings unter anderem daran. Die Marktteilnehmer waren überwiegend negativ eingestellt und mussten dann ihre Short-Positionen eindecken, was eine beachtliche Gegenbewegung hervorrief. Nach einer Phase erhöhter Volatilität erwarten wir bis in den Herbst hinein stärkere Börsen. Für diese Zeit favorisieren wir Finanzen, Energie, Industrie, IT und Materials.»

**HELVETIC TRUST**

## Stronger until autumn

«One example of the current nervousness on share markets could be seen on last Friday. US labour market data are eagerly anticipated each time they are published. This month the number of newly created jobs compared with the previous month was especially important. The Fed bases its decision regarding the continuation of quantitative easing on this figure, for example. Market participants predominantly held a negative attitude and then had to cover their short positions, which led to a substantial counter-reaction. Following a phase of increased volatility, we are expecting stronger stock markets well into autumn. We favour finance, energy, industry, IT and materials during this period.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

HELVETIC TRUST AG

[www.helvetic-trust.ch](http://www.helvetic-trust.ch)

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55